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Výkonný výbor ObFZ Bratislava – mesto, Súmračná 27, 821 02 Bratislava 
 

 
 

Zápisnica č. 7 / 2023  
 

z rokovania Výkonného výboru ObFZ Bratislava – mesto konaného dňa 24.10.2023  
 v Bratislave, Súmračná 27. 

 
 
 
Prítomní :            pp. Derkay, Beliansky, Morávek, Hudec, Lojdl, Udvardy    
 
Pozvaní :             pp., Somoláni, Bóc 
                                     
Ospravedlnení : pp. Ruc, Štofik, Rafaj, Jakubec, Skovajsa 
             
 

Program: 
 

1. Otvorenie, schválenie návrhu Programu 
2. Kontrola uznesení 
3. Informácie o prijatej a odoslanej pošte 

4. Vyhodnotenie priebehu súťaží  
5. Informácia o príprave Mládežníckych turnajov (Victory cup, ZHL ) 
6. Informácia predsedu z rokovania VV BFZ 
7. Diskusia a rôzne 
8. Záver 

 
 

K bodu 1 :  Otvorenie    
 
VV otvoril a rokovanie viedol predseda ObFZ BA-M p. Derkay, ktorý privítal všetkých prítomných. 
Následne predsedajúci navrhol schváliť program rokovania K prednesenému návrhu nemali ostatní 
členovia VV výhrady a program schválili.  
 
Uznesenie 1/7/2023:  
 
Výkonný výbor ObFZ Bratislava - mesto schvaľuje program rokovania VV v súlade s predloženým 
návrhom..  
 
Hlasovanie: prítomných členov na zasadnutí 5: Za: 5, Proti : 0 , Zdržal sa: 0 
  
 

K bodu 2 :  Kontrola uznesení  
 
Kontrolu uznesení vykonal sekretár ObFZ BA - mesto p. Udvardy. Bolo konštatované, že termínované 
uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia VV ObFZ BA-M boli splnené. 
 
Uznesenie 7/5/2023: 
 
Výkonný výbor ObFZ Bratislava – mesto schválil náhrady na základe Dobrovoľníckych zmlúv pre 
trénerov výberov ObFZ BA-M pp. Milka (U11), Horváta (U12), Porvazníka (U13) a Gažiho (U14) vo 
výške 30,-Eur pre každého jednotlivo. - Trvá 
 
Uznesenie 8/5/2023: 
 
VV informáciu o plánovaných podujatiach vzal na vedomie a poveril KM v spolupráci so sekretárom 
ObFZ začať s prípravou organizácie týchto tradičných turnajov. – Trvá, prebieha 
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Uznesenie 3/6/2023: 
 
VV schválil pána Maroša Skovajsu do funkcie predsedu TMK ObFZ BA - mesto a poveril ho do 
nového roka pripraviť návrh kandidátov na pozície trénerov mládežníckych výberov ObFZ BA – 
mesto..  - Trvá 
 
 

K bodu 3 :  Informácie o prijatej a odoslanej pošte 

  
Sekretár ObFZ BA-M informoval o prijatej a odoslanej pošte, ktorá bola vybavovaná v čase od 
posledného zasadnutia VV. 
 
Prijatá pošta: 
 

1. Ponuka zo SFZ na kúpu lístkov SK-Island. 

2. Faktúra Volkswagen ( doprava na družobný turnaj ObFZ do Miroslavova na Morave a späť ).  

3. Faktúra Pinball, Bufet ( 4 stretnutie NŠK, obedy a občerstvenie VIP ) 

Odoslaná pošta: 

1. Odoslaná FA na SFZ – zberné faktúry. 

2. Odoslaná požiadavka na 40 lístkov 1. kategórie na stretnutie SK-Island 

3. Objednávka haly v Dome športu na Victory cup odoslaná zo SFZ 

Výkonný výbor ObFZ Bratislava - mesto berie na vedomie informáciu o prijatej a odoslanej pošte.  

 
 

K bodu 4 :  Vyhodnotenie priebehu súťaží 
 
Prítomní predsedovia Komisie mládeže a Komisie rozhodcov pp. Somoláni a Bóc a sekretár, po 
predchádzajúcej konzultácii s ospravedlnenými predsedami KR a ŠTK, informovali prítomných 
o doterajšom priebehu súťaží. Konštatovali, že súťaže prebiehajú štandardne bez narušenia ich 
regulárnosti.  
 
Výkonný výbor ObFZ Bratislava - mesto berie na vedomie informáciu o priebehu súťaží. 
 
 

K bodu 5 :  Informácia o príprave Mládežníckych turnajov ( Victory cup,  ZHL ) 
 
Predseda Komisie mládeže informoval o príprave mládežníckych podujatí. Príprave Victory cupu 
i ZHL prebieha podľa plánu. 
 
Výkonný výbor ObFZ Bratislava - mesto berie na vedomie informáciu o príprave Mládežníckych 
turnajov. 
 
Uznesenie 2/7/2023: 
 
VV schválil Propozície Victory cupu a poveril predsedu KM v spolupráci so sekretárom pripraviť na 
schválenie Rozpočet tohto turnaja na najbližšie zasadnutie VV. 
 
Hlasovanie: prítomných členov na zasadnutí 5: Za: 5, Proti : 0 , Zdržal sa: 0 
 

 
K bodu 6 :  Informácia predsedu z rokovania VV BFZ 
 
Predseda ObFZ informoval prítomných členov VV a pozvaných hostí o aktuálnych otázkach, ktorými 
sa zaoberali členovia VV BFZ na ich zasadnutí dňa 11.7.2023: 
 
VV ObFZ Bratislava - mesto vzal informácie predsedu na vedomie.  
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K bodu 7 :  Diskusia a rôzne 
 
V diskusii vystúpil člen VV pán Hudec, ktorý predniesol pripomienky k funkcionalite exportu zadaných /  
vybraných kritérií do excelu pri vyhľadávaní majstrovských zápasov iných klubov nielen FK Lamač (táto 
funkcionalita bola do sezóny 2022 / 23 dostupná). 

Vysvetlil prečo je táto funkcia dôležitá na konkrétnej situácii, Na ihrisku FK Lamač hrá viac klubov 

( ihriská a športoviská zanikajú, alebo nespĺňajú podmienky ), preto je veľká pomoc, keď si vedia kluby 
exportovať do excelu termíny stretnutí, aby si vedeli pripraviť tabuľku a tým predísť kolíziám pri 
majstrovských zápasoch. 
Komunikoval túto skutočnosť s kompetentnými, dostal však od správcov ISSF neuspokojivú odpoveď 
a k náprave doteraz neprišlo, 
 
Uznesenie 3/7/2023: 
 
VV poveril sekretára zistiť možnosť znovuzavedenia požadovanej funkcie. 

 
 

K bodu 8 :  Záver 
 
Pretože bol program rokovania vyčerpaný, predseda ObFZ Bratislava - mesto p. Derkay poďakoval 
prítomným za aktívnu účasť a rokovanie VV ukončil.  
 
 
 
Zapísal  : Mgr. Ľubomír Udvardy, sekretár ObFZ Bratislava - mesto, v.r. 
Schválil : Ing. Pavel Derkay, predseda ObFZ Bratislava - mesto, v.r. 
 
 
 


